

التاريخ :2017/07/26 الرقم :320/9/3 نموذج رقم (2-9)(9-2)

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

السادة / هينة الأوراق المالية - المحترمين ،، دانرة الاقصاح السادة / بورصة عمان - المحترمين تحية طيبة وبعد ،،

الموضوع المعلومات الجوهرية الاخرىSubject: Other Material Information

Pursuant to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards, Kindly be informed that the Board of Directors of the Company has resolved in its meeting No (124) dated 26 July 2017 the following:

- 1) Accept the resignation of Mr. Samer Fakhouri from his position as a General Manager effective from the date hereof.
- 2) Appoint Mr. Desmond Naughton as a General Manager of the Company effective from the date hereof.
- 3) Accept the appointment of Mr. Samer Fakhouri as an executive chairman of the Board effective from the date hereof.
- 4) Accept the resignation of Mr. Faris Talhouni from his position as a board member effective from the date hereof.
- 5) Appoint M/S Basseterre for Administrative Consultancy as a new board member to replace the resigned member in accordance with Article (150) of the Companies Law, provided that the newly appointed member shall be notified of such appointment.
- 6) Approve the audited financial statements for the first half of the year 2017.

اشارة الى تعليمات الإفصاح والمعايير المحاسبية الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الاوراق المائية نرجو اعلامكم بأن مجلس الإدارة قد قرر في إجتماعه رقم 124 تاريخ 2017/07/26 مايلي:-

- قبول استقالة السيد سامر توفيق فاخوري من منصبه كمدير عام المشركة اعتباراً من تاريخه
- 2) تعيين السيد ديزمند نوتن مديراً عاماً للشركة اعتباراً من تاريخه.
- الموافقة على أن يصبح السيد سامر توفيق فاخوري رئيساً متفرغاً لمجلس إدارة الشركة ، اعتبارا من تاريخه.
- 4) قبول استقال عضو مجلس الإدارة السيد فارس اسامه التلهوني اعتباراً من تاريخه.
- 5) انتخاب الساده شركة باستير للاستشارات الإدارية عضواً في مجلس الإدارة عوضاً عن العضو المستقيل عملاً بإحكام المادة 150من قانون الشركات على أن يجري اعلام العضو المعين بهذا التعيين عملاً بأحكام القانون.
- ضافقة على البيانات المالية المدققة للنصف الاول من السنة المالية 2017.

بورصة تمسان الدائسرة الإدارية والمالية الديسوان

Y-1V 11-13 Y V

سامرتوفيق فاخور

Chairman

Samer Fakhouri

P.O.Box 911145 Amman 11191 Jordan Tel.: +962 6 5561333 / 5561337 / 5561338

Fax: +962 6 5561339

E-mail: info@eqbal-invest.com